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 ישיבת מועצה מן המנין קרית אתא
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 על סדר היום:

 החלטות ועדת הכספים: אישור .1

 ₪.  3,500פתיחת תב"ר הקמת גנ"י בגבעת אלונים בסכום  .1.1

 ₪.  3,500מקורות מימון: קרנות הרשות  

 אש"ח. לפי הפירוט: 114בסכום  2018סימונים כבישים  2243הגדלת תב"ר  1.2

 תב"ר לאישור הקטנה/הגדלה תב"ר מאושר מקורות מימון 

 934   34   900 קרנות הרשות 

  80   80   --- משרד התחבורה 

 1,014   114   900   סה"כ 

 אש"ח עבור גן מרגניות  34נגישות פיזית במוס"ח בסכום  2193הגדלת תב"ר  1.3

 לפי הפירוט: 

 תב"ר לאישור הקטנה/הגדלה תב"ר מאושר מקורות מימון 

 1,522   34   1,488 משרד החינוך 

 1,522   34   1,488   סה"כ 

 ברכת חג. .2

 

 ו לפ ר ו ט ו ק 

 

 אישור החלטות ועדת הכספים: .1

מקורות מימון: קרנות ₪.  3,500פתיחת תב"ר הקמת גנ"י בגבעת אלונים בסכום  .1.1

 ₪.  3,500הרשות 

 אש"ח. לפי הפירוט: 114בסכום  2018סימונים כבישים  2243הגדלת תב"ר  1.2

  תב"ר לאישור הקטנה/הגדלה תב"ר מאושר מקורות מימון

 934   34   900 קרנות הרשות

  80   80   --- משרד התחבורה

 1,014   114   900   סה"כ
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אש"ח עבור גן מרגניות לפי  34נגישות פיזית במוס"ח בסכום  2193הגדלת תב"ר  1.3

 הפירוט:

 תב"ר לאישור הקטנה/הגדלה תב"ר מאושר מקורות מימון

 1,522   34   1,488 משרד החינוך

 1,522   34   1,488   סה"כ

פתיחת תב"ר הקמת גני  1ישיבת ועדת כספים. על סדר היום סעיף  :מ. טולדנו עו"ד

עפ"י הפירוט: קרנות ₪ מיליון  3,5ילדים בגבעת אלונים בסכום של 

 ₪.מיליון  3,5הרשות 

₪. אלף  114בסכום של  2018סימוני כבישים  2243. הגדלת תב"ר 2 

תב"ר ₪. אלף  34אלף. הגדלה  900מקורות מימון: קרנות תב"ר מאושר 

סך הכול תב"ר ₪. אלף  80משרד התחבורה הגדלה ₪. אלף  934לאישור 

 ₪.מיליון  1,014לאישור 

אלף  34נגישות פיזית למוסדות חינוך בסכום של  2193. הגדלת תב"ר 3 

 1,488משרד החינוך תב"ר מאושר  עבור גן מרגניות עפ"י הפירוט:₪ 

סך הכול משרד החינוך  תב"ר לאישור₪. אלף  34הגדלה ₪. מיליון 

זהו, זה כל הסעיפים. כולם, יש מישהו, מועדת הכספים ₪. מיליון  1,522

  כלומר, ציון הכול בסדר? 

 הכול מצוין. בטח. צ. אסולין:

 אוקי.  עו"ד מ. טולדנו:

 אבל גני הילדים כבר בנינו אותם. צ. אסולין:

 כן, אבל זה, עו"ד מ. טולדנו:

 ר בדיעבד.אבל צריך אישו צ. אסולין:

 לא, לא. י. פרץ, רה"ע:

 לא, לא, לא, זה לא בדיעבד.  עו"ד מ. טולדנו:

 אפילו לא בצחוק. י. פרץ, רה"ע:

 זה לא בדיעבד, מה פתאום. עו"ד מ. טולדנו:
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 מה זה אישור בדיעבד? על מה אתה מדבר? י. פרץ, רה"ע:

 גני ילדים חדשים, צ. אסולין:

  .זה גני ילדים חדשים י. פרץ, רה"ע:

 נוסף? צ. אסולין:

 נוספים.  י. פרץ, רה"ע:

 נוספים, כן. זה לא בדיעבד. עו"ד מ. טולדנו:

 אנחנו כל הזמן בונים עוד חדש ועוד חדש. אז זה אושר פה אחד, נכון? י. פרץ, רה"ע:

 כן. עו"ד מ. טולדנו:

חבריי היקרים, אנחנו נאשר את מה שאישרנו בוועדת הכספים, יפה.  י. פרץ, רה"ע:

 את אישור, את המלצת ועדת הכספים. חנו נאשר אנ

 

 . ברכת חג2

אני רוצה להודות לכם ככה לפני שאנחנו נכנסים פה להרמת כוסית,  י. פרץ, רה"ע:

להגיד לכם זו ישיבה מן הסתם יכולה להיות אחרונה. לא שזה לא מניעה 

 מבחינתנו שהיא תהיה האחרונה, אבל ככל הנראה היא תהיה כזאת. 

אני מודה לכל אחד מכם, אני חושב שבסיכום קצר מאוד הקדנציה  

הזאת הייתה רוויית מעש בכל התחומים, כל נושא שאנחנו לא נפתח 

אנחנו ממשיכים להשקיע , בעיקר אותו שמה באמת קרית אתא מובילה

ולהעניק לטובת ילדינו בחינוך, אנחנו רואים שהישוב קרית אתא עולה 

בתחילת שנת הלימודים ובסיום שלנו ת זה על כל הישובים וראינו א

בתיכון, עולה על כל הישובים באזור מבחינת הנתונים. אותו דבר גם 

 ברווחה, אנחנו רואים את ההשקעה ברווחה.

וש את קרית רוהדבר הנוסף זה שאנחנו לא מפסיקים מה שנקרא מלח 

ואנחנו עובדים מבחוץ ומבפנים, אנחנו עובדים בכבישים אתא 

ואנחנו עובדים בכבישים בפנימיים, אנחנו מפתחים שכונות  ההיקפיים

משדרגים את השכונות הותיקות, ואנחנו לא מפסיקים מלעבוד ואנחנו 
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 וכולכם שותפים לעשיה הזאת. 

גם התקציב של קרית אתא השוטף שמגיע לכחצי מיליארד בפעילות  

השוטפת שלה זה לא דבר פשוט, זה עצמו בונה את האפשרויות ואת 

 בהיקפים מאוד מאוד גדולים בדבר הזה. כולות של עיר. גם הפיתוח הי

היא גאוה ועם כוח אדם מאוד מאוד מצומצם, עם יכולות ולכן באמת  

לתת שירותים מוניציפאליים ועם תקינה של כוח אדם, כי אחרת לא 

זה לא שקרית אתא עשירה, קרית אתא לא עשירה, היינו יכולים לעבוד, 

וח אדם, אנחנו מצמצמים בכל מיני דרכים כדי מה אנחנו מצמצמים בכ

שנקרא להתנהל נכון, כדי שהשוטף שלנו יתאזן אל מול סדר ההוצאה 

כי סדר ההוצאה שלנו בעיקר להשקיע בחינוך האחר בתעדוף שלנו, 

ושאר הדברים האחרים לא היינו יכולים אם לא היה לנו עודף להשקעה, 

צמצמים מכאן ומחזקים את לזה, אז אנחנו מאם לא היה לנו עודף 

 האזורים האחרים.

אבל החשוב מכל זה באמת לראות את קרית אתא מתפתחת, לראות את  

שנים  22האיכות של הילדים שלה והבוגרים שבה, כשאנחנו מדברים על 

שפגשנו של השקעה בילדים שלנו היום, אנחנו רואים את התלמידים 

ם לבית הספר, מביאים אותם בבית הספר עם ילדים ומביאים את הילדי

אותם אל הגנים. זה הדבר הכי שמח שאפשר לראות שהילדים שלנו 

 בוחרים לגור בקרית אתא ומחליטים להיות חלק מהעיר הזו, זה היופי. 

אז שיהיה לכולנו באמת שנה טובה. אנחנו צריכים ללכת אל הבחירות  

נות האלה, כמה שהן אחרי הכול בחירות זה אמוציות ובחירות זה רצו

הכי טוב והכי מהר והכי קל, עדיין צריך לדעת לשמור לנסות להשיג את 

 על ערכה של קרית אתא.

אני השתדלתי בכל השנים להנמיך ולהרגיע, לא להתעמת ולא לענות ולא  

 4,  צריך לדעת להבליג, לוותר, זה לא מוסיף עוד צריך לענות, הזמן עובר

לשמור על האישיות של כל  קולות לכאן או לכאן. זה ההיפך, החשוב זה
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מאתנו כי יום למחרת כולנו נפגשים, כולנו מחבקים אחד את השני אחד 

 וכולנו למטרה אחת, העשייה. 

לכן גם כאן צריך לדעת לשמור על קור רוח ולהשתדל לנהל נכון את אז  

המערכת הזו של הבחירות. כל אחד יביא את התוצאה שלו ולא חשוב 

עם אנשים מדברים, כל השולחן הזה בלי מה תהיה התוצאה, אנחנו 

יוצא מן הכלל, נשאף כולנו להיות מה שנקרא שולחן אחד שמביא 

 החלטות וגם יודע לבקר את עצמו. יודע לאפשר גם את זה.

אז זהו, אז בסך הכול תודה אישית לכל אחד מכם, שנלך לשנה לטובה,  

לכולם כל אחד בבית ובהישגיות הציבורית ושנצליח. אז שנה טובה 

 ולחיים. אז אנחנו נכנס לחדר הגדול לברך את כולם.

 

 ישיבהסוף ה

 


